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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona 
č. 128/2000 Sb.,o obcích v platném znění. 

. 
 

bod jednání číslo    19  
 
 

 
Příspěvek do 4. zasedání Zastupitelstva m ěsta Ku řimi konané dne 25.06.2019  
 
Zápis z Finan čního výboru ZM Ku řimi ze dne 19. 6. 2019 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis  
 
Materiál předkládá:  RNDr. Igor Poledňák - zastupitel 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Aleš Varmužka - vedoucí odboru  
 
 
Důvodová zpráva:  
 

V příloze se nachází zápis z finančního výboru, který se konal dne 19. 6. 2019. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

ZM  b e r e   n a   v ě d o m í   zápis z Finančního výboru ZM Kuřimi konaného dne 19. 6. 2019. 
 
Termín plnění: bez úkolu (FV) 
  

 
 



Zápis z jednání Finan čního výboru Zastupitelstva m ěsta 
Kuřimi (FV ZMK) – 19.6.2019 

 
Přítomní: Poledňák, Vítek R., Krejčí, Hála, Kříž – Taj Varmužka 

Omluveni: Katyi, Macková 

 

Program jednání  FV ZMK  

1. Úvod – zahájení – prezence 
2. Závěrečný účet hospodaření 2018 a účetní závěrka 2018 
3. Investiční akce 2015-2018 
4. Závěr 

 
Ad 1/ 
 
Jednání bylo zahájeno v 18:00 hod., přítomno 5 členů FV, FV byl usnášeníschopný.  
 
 
Ad 2/ Závěrečný účet, účetní závěrka 2018 
 
A. Varmužka seznámil členy FV s materiálem Závěrečný účet hospodaření za rok 2018. 
Zároveň seznámil členy FV s účetní závěrkou za rok 2018 a s výsledkem přezkumu 
hospodaření. V diskuzi byly zodpovězeny dotazy členů FV. FV nemá k předkládaným 
materiálům připomínek. 
 
Návrh na usnesení: 
 
FV doporučuje ZM přijmout navrhovaná usnesení k materiálům Závěrečný účet, Účetní 
závěrka a Přezkum hospodaření, vztahující se k roku 2018. 
 
Pro: 5  - všichni 
 
Usnesení bylo p řijato. 
 
 
Ad 3/ Investi ční akce 2015-2018 
 
Na minulém jednání FV byl tajemník výboru požádán o zpracování rozboru investičních akcí 
za období 2015-2018, především s ohledem na možnost srovnání schválených rozpočtů a 
čerpání výdajů jednotlivých akcí. Z tohoto rozboru vyplynulo, že výsledné procento čerpání 
vzhledem k rozpočtům akcí se v poslední době zvyšuje, a to následovně: 
 
2015 – 44,62% 
2016 – 46,08 % 
2017 – 60,56 % 
2018 – 72,76 % 
 
Nízké procento čerpání bylo způsobeno především nutným odkládáním realizace přestavby 
Kulturního domu. 
 
 
 
 



Ad 4/ Různé 
 
Na příští jednání připraví tajemník výboru rozbor hospodaření ORGu Sportovní areál 
v časové řadě 2015-2018 se soupiskou výdajů za rok 2018. 
 
Jednání FV bylo ukončeno v 19:00 hod. Příští jednání se uskuteční 4.9.2019 v 18:00 hod.  
 
 
Zapsal: A. Varmužka 
Ověřil: I. Poledňák 
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